



BURGUNDY WINE TOUR CHINA

中国—勃艮第葡萄酒品介会 邀请函

PLEASE SAVE THE DATE ON YOUR AGENDA!

请您记住以下活动时间！

BEIJING
October 30th

Ritz Carlton – Beijing China
Central Place

北京 10月30日
北京丽思卡尔顿酒店华贸中心

SHANGHAI
November 2nd

Le Royal Méridien –
Shanghai

上海 11月2日
上海世贸皇家艾美酒店

HONG KONG
November 4th

HK International Wine Fair – HKCEC Rm N101B

香港 11月4日
香港国际美酒展 - 香港会议展览中心 N101B

For the first time in China, the Regional Chamber & the Regional Council of Burgundy and the BIVB (Burgundy Wine Board) in collaboration with The French Trade Commission in Hong Kong are organizing a unique Burgundy Wine Tour, bringing together more than 30 prestigious wine producers and wine merchants.

勃艮第大区商会、勃艮第酒业协会、携法国驻香港总领事馆商务处，共同举办首届勃艮第地区葡萄酒品介会。届时有30家以上勃艮第酒商前来中国的不同城市，推广勃艮第地区的葡萄酒魅力

PROGRAMME HONG KONG /香港日程安排：

HK International Wine Fair – HKCEC Rm N101B

香港国际美酒展 - 香港会议展览中心 N101B

BURGUNDY GRAND TASTING

2pm to 5pm in HKCEC Room N101B

More than 30 prestigious Burgundy wine producers will be there to introduce their wines
Opportunity to discover and taste more than 300 leading Burgundy AOC wines and also some 1er Crus and Grands Crus

勃艮第品酒会

下午 -2 时-- 5 时 香港会议展览中心 N101B

30 家以上勃艮第葡萄酒生产商，现场介绍其产品

通过品尝 300 多款勃艮第酒，更好地了解勃艮第法定产区、一级和特级葡萄园的葡萄酒

Burgundy Grand Tasting – Reply Slip

Please fill in the reply slip and return it by fax or mail before October 28th.

请填写以下回條，并在 10 月 28 日之前，回传电邮或传真确认。

Name of the Company / 公司名称

.....

Tel / 电话: Fax / 传真: Mobile / 手机:

AFTERNOON – BURGUNDY GRAND TASTING / 下午 – 勃艮第葡萄酒品介会

Name and title of the participants / 出席人员姓名 (及职位) :

.....
.....
.....

French Trade Commission in Hong Kong
Contact: Karen Yau
Tel: (852) 3752 9121 Fax : (852) 3752 9110
Email : karen.yau@ubifrance.fr

French Trade Commission in Hong Kong
Contact : Pauline Dubreuil
Tel : (852) 3752 9122 Fax : (852) 3752 9110
E-mail : pauline.dubreuil@ubifrance.fr

This event is open to trade only.

此活动仅为专业人士开放。



CAMPAIGN FINANCED BY THE EUROPEAN UNION



BURGUNDY WINES
1000 years of heritage



For more information on Burgundy Wines : www.burgundy-wines.fr